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Vt. kuntatekniikan päällikkö:  
  

Kaupungille on saapunut aloite Kellolantien päällystämiseksi. 
Palautesähköpostin kautta tulleessa aloitteessa Kellolantien 
asukkaat toivovat Kellolantien asfaltointia pöly ym. haitan takia. 
Kellolantie on ollut joskus mukana asfaltointiohjelmassa, mutta on 
poistunut siitä. Kadulla on autoliikennettä ja paljon kevyttä 
liikennettä. 
 
Kellolantie ei ole vuoden 2024 investointiohjelmassa, joten 
päällystystä ei voida toteuttaa. Kyseinen katu on sorapintainen, 
johon kuntatekniikka tekee keväisin tarvittavan pölynsidonnan ja 
ylläpitää kadun tasaisuutta tekemällä tarpeelliset toimenpiteet. 
 
Esitän, että Kellolantien asfaltointia ei toteuteta, koska se ei ole 
vuoden 2024 investointiohjelmassa. Kyseessä on hyväkuntoinen 
sorapintainen katu, jolle ei ole päällystystarvetta. 
 
 

Tekninen johtaja: Kaupunkirakennelautakunta päättää, että Kellolantien asfaltointi ei 
ole tarpeellinen. 
 
 
 

Kaupunkirakennelautakunta:  
 Esitys hyväksyttiin. 
 
 
 
 
 


